

Verslag klankbordgroep MITC Marknesse



Genodigden	Kees de Jongh, Thijs Timmermans, Kees Timmermans, Wim Schrijver, Bart Atema, Norman van der Ende, Sandra van der Vegt, Philip Makkink, Bernard Meijerink, Herman Mulder
Afwezig	John Schussler
Kopie	
Datum	13 oktober 2021 om 19.30
Kamer	Teams

Punt	Onderwerp:	Actie
1.	<p><u>Opening en welkom</u> De klankbordgroep begint wat later om iedereen in de gelegenheid te stellen digitaal aanwezig te zijn. Geconstateerd wordt dat n.a.v. het vorige overleg wel een bewoner van de Repelweg is uitgenodigd voor deze klankbordgroep (dhr. Schussler), maar dat hij niet aanwezig is. De gemeente gaat hier achteraan, zodat hij de volgende keer wel kan aansluiten.</p> <p>De bedoeling van een klankbordgroep is dat de groep zelf een voorzitter benoemt, agenda opstelt en afspraken maakt over het verslag. Gezien de digitale vergadering zal de gemeente hier deze keer nog zorg voor dragen. Verzoek is om hier wel vast voor de volgende keer over na te denken.</p> <p>Meerdere leden van de klankbordgroep geven aan dat het jammer is dat dit weer een digitale bijeenkomst is en dringen er op aan volgende keer toch een fysieke bijeenkomst te organiseren. De gemeente geeft aan er bij de overheden nog steeds beperkingen gelden wegens COVID19-preventie en dat het daarom deze keer nog niet anders kon.</p>	<p>Gemeente</p> <p>Leden klankbordgroep</p>
2.	<p><u>Vaststelling van de agenda</u> De agenda wordt vastgesteld</p>	
3.	<p><u>Verslag van de vorige vergadering</u> Kees de Jongh geeft aan dat de zonnenweiden vorige keer aan de orde zijn geweest. Dit ziet hij niet terug in het verslag. Norman geeft de actualiteit aan: de omgevingsvergunning voor HVC is en waarmee NLR contractuele verplichtingen is aangegaan. Het is dus niet meer mogelijk om deze gronden voor het MITC te gebruiken. De acties worden nagelopen. Dhr. Schussler, als bewoner van Repelweg, is wel uitgenodigd, maar is niet aanwezig. Het verslag wordt vastgesteld.</p>	
4.	<p><u>Burendag</u> RDW organiseert 5 november weer een Burendag. Dit omdat vorige keer maar een deel van de mensen kon komen. De uitnodiging wordt binnenkort verzonden (N.B. inmiddels verstuurd). Vanuit de klankbordgroep wordt aangegeven de vorige Burendag erg prettig gevonden te hebben, omdat hiermee het beeld van de toekomstige activiteiten bij het MITC bijgesteld kon worden.</p>	
5.	<p><u>Nieuw plangebied</u> Er wordt een beeld van het nieuwe plangebied voor het bestemmingsplan MITC getoond. Herman geeft een toelichting waarom de baan van de RDW verschoven is. Dit is wordt vooral veroorzaakt door combinatie van slechte opbouw van de</p>	

	<p>ondergrond i.r.t. het beschikbare budget en de technische eisen. Daarnaast past dit beter bij de nieuwe luchthavenregeling van NLR. De andere functies zijn indicatief aangegeven. Gevraagd wordt de plaatjes te delen met de leden van de klankbordgroep.</p> <p>De presentatie wordt door Norman gedeeld.</p>	gemeente
6.	<p><u>Bestemming en MER</u></p> <p>Door het nieuwe plangebied moeten de onderzoeken worden aangepast. Daarom is er nu nog niet zoveel inhoudelijk te bespreken. De planning is om voor de zomer 2022 het ontwerp bestemmingsplan af te ronden en ter inzage te leggen.</p>	
7.	<p><u>Vervolgproces/planning</u></p>	
8.	<p><u>Werkbezoek /persbijeenkomst</u></p> <p>29 oktober komt een delegatie van Tweede Kamerleden op bezoek. Dit kan zorgen voor berichten in de pers. Een toelichting staat in de nieuwsbrief.</p>	
9.	<p><u>Communicatie</u></p> <p>Er wordt een website gebouwd voor het MITC. Deze is gericht op (toekomstige) dienstverlening, maar zal ook een deel met informatie voor de omgeving bevatten. Dit wordt de komende tijd verder gevuld.</p> <p>Aan de klankbordgroep wordt gevraagd welke onderwerpen vooral relevant zijn om mee te nemen in de communicatie. Hierbij wordt geluid als thema benoemd.</p> <p>Ook de verkeerssituatie op de Voorsterweg komt even aan bod. Er is een relatie met de gebiedsvisie Waterloopbos. Hiervoor wordt ook nagedacht over de verkeersstromen naar het bezoekerscentrum e.d.. Hierover heeft een gesprek tussen gemeente en provincie plaatsgevonden. Philip geeft aan dat hierover nog niet met Natuurmonumenten gesproken is. Daarnaast wordt aangegeven dat bij een bijeenkomst voor omwonenden over de gebiedsvisie Waterloopbos al plaatjes van het nieuwe plangebied zijn getoond, terwijl de klankbordgroep nog van niets wist. De gemeente heeft uitgelegd dat dit niet de bedoeling was, maar dat dit helaas is gebeurd doordat het zelfde adviesbureau bij beide projecten betrokken is. Norman geeft aan dat wanneer zich zulke situaties voordoen of wanneer er vragen zijn dit niet opgespaard hoeft te worden tot een klankbordgroep. Dan graag tussentijds contact met hem opnemen.</p> <p>De rol die de klankbordgroep speelt is tot nu toe beperkt. Norman roept de leden op om ook zelf na te denken wat ze in de klankbordgroep willen bespreken en hoe ze zich willen organiseren. Afgesproken wordt om niet te lang te wachten met de volgende klankbordgroep, maar deze over <u>ca. 6 weken weer bij elkaar te roepen</u>, bij voorkeur fysiek. De deelnemers zijn zich bewust dat er dan waarschijnlijk nog geen inhoudelijke stukken zijn. De gemeente plant dit overleg.</p>	<p>Allen</p> <p>Gemeente</p>
10.	<p><u>Rondvraag en sluiting</u></p> <p>Gevraagd wordt naar de huidige activiteiten in de avond van politie. Dit zal worden nagevraagd bij de politieacademie. (inmiddels antwoord beschikbaar: hun gebruikstijden liggen overwegend tijdens kantooruren. Voor speciale trainingen van speciale diensten geldt dat dit wel eens 's avonds gebeurt).</p> <p>Norman dank iedereen voor haar/zijn aanwezigheid en bijdrage en sluit de vergadering.</p>	